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Abstract (en)
The device (100) has a closed cuboid housing (10) with a base body and a cover at which an oblong hole is introduced. A chair retainer (4) is
moved back and forth into the hole. A rail guide is pivotably arranged at a rotational axis. The rail guide is arranged at a tilting plate (20), which
is pivotably mounted at a pivot joint (22). The plate with the rail guide is partly surrounded by the housing. A component (23) e.g. spring element
(23.1), is provided to pivot the plate at an angle in relation to a horizontal plane. The spring element is made of elastomeric material. The spring
element is a spiral spring and a gas pressure spring.

Abstract (de)
Eine Stuhlführungsvorrichtung bei der - die Schienenführung (6.1, 6.2) um eine Drehachse (24) verschwenkbar angeordnet ist, - und die
Schienenführung (6.1, 6.2) an einer Kippplatte (20) angeordnet ist, die an einem die Drehachse (24) aufweisenden Drehgelenk (22) schwenkbar
gelagert ist, - die Kippplatte (20) mit der Schienenführung (6.1, 6.2) wenigstens teilweise von dem Gehäuse (10) umgeben ist, - und dass ein Mittel
(23) vorgesehen ist, welches die Kippplatte (20) um einen Winkel (±) gegenüber einer waagerechten Ebene (EB) verschwenken kann.
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